
DATATEKNIKSEKTIONEN INOM TLTH
SEKTIONSSTYRELSEN

Styrelsemötesprotokoll
2011–09–20

Protokoll styrelsemöte S17 2011–09–20

Närvaro: Alexander Nässlander Ordförande, fr.o.m §7.1
Daniel Perván Sekreterare
Peter Seimar Källarmästare
Mats Rydberg Studierådsordförande, t.o.m. §8
Anton Martinsen Programmästare
Robin Ljungström Cafémästare och Vice Ordförande
Philip Holgersson Sexmästare
Gustav Orest Sällberg Skattmästare
Cecilia Olsson Industrimästare
Fredrik Andersson Revisor
Tobias Månsson
Johan Garmer

§1 VOFMÖ Vice ordförande Robin Ljungström förklarade mötet öppnat, 12.07.

§2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.

§3 Adjungeringar Styrelsen beslöt att adjungera

• Tobias Månsson

• Johan Garmer

§4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med ändringarna:

• §7.1 Julskit lades till.

• §7.2 Mailutskick lades till.

§5 Föregående
mötesprotokoll

Inga föregående protokoll att godkänna

§6 Information från
Kåren

Johan meddelar att uppdaterade medlemslistor för Kåren inte är
klara. Han påminner även om att det snart är fullmäktigeval.

§7 Beslutsuppföljning Bilbatteri

Styrelsen beslöt att stryka punkten. Beslutsuppföljningen ser nu
ut som följande:
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# Ansvarig: Beslut: Beslutat: Rapporteras:
1 Daniel P. Policydokument S10 2009 S20 2011
2 Robin L. Uppd. Bordershop S20 2010 S22 2011
8 Peter S., Cecilia O. Larm S02 2011 S20 2011

8.1 Peter S., Philip H. S. Baren 2.0 S13 2011 HTM1 2011
16 Alexander N. Fixa SRD S14 2011 S22 2011
19 Peter S. Soffor i iDét S15 2011 S19 2011
21 Peter S., Gustav S. Upprustning av datorsystem S15 2011 S19 2011
23 Styrelsen Kulturnatt S16 2011 S19 2011
24 Daniel P. Nyhetsbrev S17 2011 S18 2011

§7.1 Julskit Styrelsen diskuterade punkten ljudligt.
Mats yrkade på att julpyntet skall tas ner.
Styrelsen beslöt att julpyntet skall tas ner
Daniel reserverade sig till beslutet
Mazdak yrkade på att styrelsen ska anordna ett julmys den 30
oktober.
Fredrik yrkade på att julmyset istället ska vara den 1:a december
eller 1:a advent
Styrelsen beslöt att styrelsen ska anordna ett julmys den 1 de-
cember eller 1:a advent.

§7.2 Mailutskick Styrelsen diskuterade om att införa ett e-mail-baserat nyhetsbrev
till sektionen.
Styrelsen beslöt att lägga till punkten 24 Nyhetsbrev med Daniel
som ansvarig med rapportering på S18 på beslutsuppföljningen.

§8 Utskottsrapporter Mats
har haft studierådsmöte. Vill även tillägga att det har va-
rit klagomål om att det har varit för högljutt i iDét under
pluggfiken.

Philip
Har försökt budgetera Nollegasquen. Har haft problem då
Kåren inte kommer låna ut porslin och liknande till sektio-
nen. Styrelsen diskuterade kostnaderna för att hyra in eget
porslin.

Daniel
Har fixat planscher och styrelsebilder.

Robin
Har inget att rapportera.

Gustav
Har inget att rapportera.

Anton
Har haft såpafotboll och har även fixat resa till sjöslaget.
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Cecilia
Har svarat på massor av mail.

Alexander
Har fungerat switch.

§9 Ekonomisk status Gustav har bankat pengar.

§10 Meddelanden Inga meddelanden.

§11 Övrigt Daniel påpekade att styrelsen bör hålla koll på mail som skickas
ut från hemsidan angående konfirmering av mailutskick från ny-
hetssidan.

§12 VOFMA Vice ordförande Robin Ljungström förklarade mötet avslutat kloc-
kan 13.09.

Vid protokollet

Daniel Perván
Sekreterare, tillika Propagandamästare

Justeras

Robin Ljungström
Vice ordförande
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